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Sp, Sv, PP, R, V, INP og Krf har lest og vil ta hensyn 9l gode og tydelige høringsinnspill og er 
enige om at vi ikke ønsker å gjøre store endringer i skolestrukturen på nåværende 9dspunkt.  
 
Vi er opptaC av at vi nå må jobbe godt og målbevisst for å sikre en 9lbudsstruktur som svarer 
på arbeidslivets behov og som gjør at færrest mulig må flyCe på hybel eller bruke mange 
9mer på buss for å få et studie9lbud. Gra9sprinsippet må ligge 9l grunn for vår planlegging 
og for at alle skal ha lik mulighet 9l å benyCe videregående utdanning.   
 
Nok arbeidskraG og økende utenforskap er to av vår 9ds uHordringer. De videregående 
skolene har en særlig vik9g rolle i deCe arbeidet. Utdanningssystemet må rigges for å ivareta 
deCe. Da må vi ha 9lstedeværelse i hele Innlandet, godt og teC samarbeid med kommunene 
og næringslivet og se på alterna9ve opplæringsmodeller som et middel for å løse deCe. 
DeCe må skje i teC samarbeid mellom de videregående skolene, kommunene, næringslivet, 
opplæringskontorene og NAV. 
 
Beregning av elevtallsgrunnlag og framskrivinger må ligge 9l grunn for planlegging, men så 
langt er det taC for lite hensyn i prognosene med tanke på fullføringsreformen og 
derigjennom imøtekomme utvidede elevreMgheter, et stort antall flyktninger og at det 
trengs 9ltak for å få flere som nå står utenfor skole- og arbeidsliv 9l å fullføre videregående 
opplæring.  
 
Sam9dig skjer det store endringer i samfunnet som påvirker Innlandet med tanke på 
arbeidskraGbehov gjennom en styrking av totalforsvaret, mål om økt selvforsyning og den 
grønne oms9llingen. DeCe kan også påvirke Innlandet posi9vt med tanke på 9lflyMng. Disse 
endringene må det planlegges og dimensjoneres for kon9nuerlig. 
 
Vi mener at neCskolen skal utvikles 9l et vik9g supplement 9l undervisningen på den enkelte 
skole for å kunne 9lby en større bredde i fag9lbudene der elevtalsgrunnlaget ikke dekker 
deCe godt nok. DeCe gjelder både for små og store skoler og innenfor både yrkesfag og 
studiespesialisering. Vi mener også at vi må sikre et bedre samarbeid med nabofylket i sør, 
Akershus, i nord, Trøndelag, og i vest, Møre og Romsdal, for å kunne 9lby studie9lbud på 
tvers av fylkesgrensene.  
 
Det har vært gjort mye godt utviklingsarbeid ved våre videregående skoler over mange år.  
Vi vil jobbe videre med felles forslag eCer at fylkeskommunedirektøren har lagt fram siC 
forslag og komme 9lbake med flere konkrete forslag 9l 9ltak for å utvikle de videregående 
skolene i fylket slik at elever skal trives, at undervisningen fortsaC skal ha god kvalitet, ha en 
høy gjennomføringsgrad og sikre et godt samarbeid med kommunene og lokalt arbeids- og 
næringsliv.  


